

St. Jude Math-A-Thon

Dear Parents:

James Ward is participating in an optional, educational fundraiser called the St. Jude Children's Research Hospital Math-A-Thon. St. Jude provides care to sick children - any family who comes to the hospital receives care, regardless if they can pay or not. We are raising funds to help them in their mission to serve the families of sick children.

All James Ward students will get a pledge/donation sheet to collect money - people can make a donation or pledge a certain amount of money per math question completed. Please start collecting money today.

OUR GOAL IS TO RAISE \$1,000! Here is the timeline for this fundraiser:

Thursday, March 22: All letters & donation sheets go home with students to start collecting pledges (you can register online to collect money from out of town family and friends); workbooks sent home to complete over Spring Break

Monday, April 9: All completed workbooks due
All donations/money due
**CHECKS OR MONEY ORDERS PAYABLE TO
"ST. JUDE CHILDREN'S RESEARCH HOSPITAL"**

Please contact Mrs. Norville with questions at mlnorville@cps.edu or 773-534-9055.

St. Jude Math-A-Thon

Dear Parents:

James Ward is participating in an optional, educational fundraiser called the St. Jude Children's Research Hospital Math-A-Thon. St. Jude provides care to sick children - any family who comes to the hospital receives care, regardless if they can pay or not. We are raising funds to help them in their mission to serve the families of sick children.

All James Ward students will get a pledge/donation sheet to collect money - people can make a donation or pledge a certain amount of money per math question completed. Please start collecting money today.

OUR GOAL IS TO RAISE \$1,000! Here is the timeline for this fundraiser:

Thursday, March 22: All letters & donation sheets go home with students to start collecting pledges (you can register online to collect money from out of town family and friends); workbooks sent home to complete over Spring Break

Monday, April 9: All completed workbooks due
All donations/money due
**CHECKS OR MONEY ORDERS PAYABLE TO
"ST. JUDE CHILDREN'S RESEARCH HOSPITAL"**

Please contact Mrs. Norville with questions at mlnorville@cps.edu or 773-534-9055.

圣裘德数学马拉松

尊敬的家长：

华德小学正在参加一项非强制性的被作圣裘德儿童研究医院数学马拉松的教育筹款活动。圣裘德医院为患病儿童提供治疗—无论患儿来自何种家庭，无论他们能否支付医药费。我们正在筹集资金帮助他们实践他们的使命，为生病的孩子的家庭提供服务。

所有的华德学生都将收到一份承诺/捐款书用以筹集资金 — 人们可以作一次性捐赠或承诺每完成一道数学题捐赠多少金额的资金。请从今日开始筹款！**我们的目标是筹集 \$1,000!** 下面是此次筹款活动的时间表：

3月22日，星期四： 所有信件和捐赠表格派发回家，学生开始收集捐赠承诺（你可以在网上注册以便收集在外地的家人和朋友的捐款）；捐赠工作簿发回家以便春假期间收集捐赠

4月9日，星期一： 所有已完成的工作簿到期
所有收集的捐赠/钱款到期
支票或汇票抬头请写给：
“ST. JUDE CHILDREN’S RESEARCH HOSPITAL”

如有任何问题，请致电 773-534-9055 联系诺维尔副校长。

圣裘德数学马拉松

尊敬的家长：

华德小学正在参加一项非强制性的被作圣裘德儿童研究医院数学马拉松的教育筹款活动。圣裘德医院为患病儿童提供治疗—无论患儿来自何种家庭，无论他们能否支付医药费。我们正在筹集资金帮助他们实践他们的使命，为生病的孩子的家庭提供服务。

所有的华德学生都将收到一份承诺/捐款书用以筹集资金 — 人们可以作一次性捐赠或承诺每完成一道数学题捐赠多少金额的资金。请从今日开始筹款！**我们的目标是筹集 \$1,000!** 下面是此次筹款活动的时间表：

3月22日，星期四： 所有信件和捐赠表格派发回家，学生开始收集捐赠承诺（你可以在网上注册以便收集在外地的家人和朋友的捐款）；捐赠工作簿发回家以便春假期间收集捐赠

4月9日，星期一： 所有已完成的工作簿到期
所有收集的捐赠/钱款到期
支票或汇票抬头请写给：
“ST. JUDE CHILDREN’S RESEARCH HOSPITAL”

如有任何问题，请致电 773-534-9055 联系诺维尔副校长。